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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:1538 European Medicines Agency

I och med Storbritanniens utträde ur EU kommer samtliga av EU:s institutioner 
behöva lämna landet för att flyttas till andra medlemsländer. Naturligtvis finns 
det ett flertal institutioner som vi skulle välkomna till Sverige, men framför allt 
en av dem skulle kunna bidra mycket till att utveckla vårt land i den hälso- och 
forskningsfokuserade inriktning vi önskar. Institutionen som vi på riksnivå och 
Europaparlamentarisk nivå bör arbeta för att få över till Sverige är European 
Medicines Agency, EMA.

Utöver att Sverige skulle vara ett utmärkt land för själva institutionen att verka i 
skulle en etablering i landet kunna medföra att ett flertal andra fristående 
organisationer och företag inom viktiga områden som vetenskap, forskning, 
juridik och ekonomi också söker sig hit. För att fortsätta vara relevanta och i 
toppen inom hälso- och sjukvårdsområdet krävs och kommer det att fortsätta 
krävas att vi har ett stort antal engagerade aktörer, både i privat och i offentlig 
regi.

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vad avser statsrådet och regeringen att vidta för åtgärder för att få EMA att 
etablera sig i Sverige?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-08-29
Besvaras senast
2016-09-12
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


